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第九届中国国际全印展 All in Print China 2022



中国国际全印展自2003年创办以来已成功举办了八届。多年来，全印展见证了中国印刷

业不断对外开放、不断改革创新、不断发展壮大的伟大历史进程。站在“两个一百年”奋斗目

标历史交汇关键节点上，放眼文化强国、印刷强国建设目标，着力构建印刷业发展新格局，是

我们办好第九届全印展的重要基础。第九届全印展将继续立足于引领国际科技和业态创新方

向，致力于产业链协同融合，继续推动印刷产业新旧动能转换、科技自主创新、质量效率动力

变革，为加快构建“优质产能供给、技术先进安全、绿色融合开放”的印刷产业体系发挥出应

有的作用。

All in Print China has seen 8 successful sessions since its establishment in 2003. In recent 

years, All in Print has embarked on the historical journey of ongoing reform and opening up 

and innovation drive of the printing industry in China. Standing at the converging point of the 

"two centenaries" goals and based on the strategic goal of turning China into the leading nation 

in culture and printing, the important foundation for us to successfully host the 9th All in Print 

is to build a new pattern for the development of the printing industry. The 9th All in Print will 

continue to uphold the principle of “leading international innovation in science and technology 

and forms of business” and be committed to the synergy and integration of the industrial 

chain, with an aim to accelerate the conversion of new and old kinetic energy, independent 

technological innovation, and reform on quality and efficiency in the printing industry to make 

due contribution to a bright future of the printing industry featured with "high-quality production 

capacity supply, advanced technology and safety, green integration and openness".

刘晓凯 Xiaokai Liu
中宣部印刷发行局 局长

中国印刷技术协会 理事长
Director of the Printing and Distribution Bureau of 
the Publicity Department of the Communist Party 

of China, President of the Printing Technology 
Association of China

主办方寄语 
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常晓霞 Joyce Chang
中国印刷技术协会 副理事长

中国文化产业发展集团公司 总经理助理
北京科印传媒文化股份有限公司 总经理

Vice President of the Printing Technology Association 
of China, Assistant to the General Manager of China 

Cultural Industry Development Group Co. Ltd., General 
Manager of Beijing Keyin Media & Culture Co., Ltd.

历经18载，举办8届，中国国际全印展已经成为全球印刷包装行业最专业的创新技术与产品

展示、贸易平台， 从推动“开启印刷智能时代”，到见证中国数字喷墨、智能印后、绿色材料等

技术的蓬勃发展，中国国际全印展始终秉承初心、推动技术进步、引领行业发展。

即将举办的第九届全印展，将继续聚焦技术变革，发挥启发创新思维、孕育发展新动能的平台

作用，让世界印刷活力在东方绽放，将中国印刷成果共享到全球，发出中国声音，贡献中国力量。

全印展还将继续提升人性化、高标准的服务，深化线上、线下协同展览模式，加强全媒体营

销宣传，更好地推动中国印刷产业发展、服务国际交流合作。

欢迎加入2022中国国际全印展，10月相约上海！

With 8 successful sessions in the past 18 years, All in Print China has been focusing on the 

frontier technologies of the world printing industry, creating an exhibition platform for the global 

printing enterprises to promote transaction between suppliers and buyers. From promoting the 

"opening of the era of intelligent printing" to witnessing the vigorous development of digital inkjet, 

smart printing and green materials in China, All in Print China has always stayed true to its original 

aspiration while continuing marching forward to promote technological progress and led the 

development of the industry.

The upcoming 9th All in Print will continue to focus on technological innovation, and attach great 

importance to its role as a platform that inspires innovative thinking and nurtures new development 

momentum, with an aim to create new glories of the oriental civilization in the world's printing industry 

by sharing the Chinese printing achievements to the world and making China’s voice heard.

All in Print China will continue to improve high-standard people-oriented services, deepen 

the online and offline collaborative exhibition model, and strengthen all-media marketing and 

promotion, so as to accelerate the development of China's printing industry and international 

exchanges and cooperation.

Welcome to join the All in Print China 2022, and see you in Shanghai in October!
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赵鹏飞 Pengfei Zhao
中国印刷科学技术研究院 院长

President of China Academy of Printing Technology

19年沐风栉雨，19年春华秋实，中国国际全印展已成长为印刷行业全面展示国际国内印刷新技

术、加强世界各地印刷业同仁交流对话的重要平台。

当前，我国已进入高质量发展阶段，新一轮科技革命和产业变革正在促进新发展格局的构建。

中国印刷业历经40多年的发展，产业链供应链现代化水平正在不断提升、印刷新业态新模式正在不

断涌现。2022第9届中国国际全印展将携手全球印刷包装行业卓越的设备及器材生产企业，提升精

准服务能力，创新展会服务模式，推动中国印刷业供给侧改革与高质量发展，搭建更大范围、更宽

领域、更深层次的国际化贸易服务平台。

2022，期待与您相聚在上海！

Thanks to 19 years of diligent work and unremitting efforts, All in Print China has developed into an 

important platform for the printing industry to comprehensively display new printing technologies 

both at home and abroad and to strengthen exchanges and dialogues between printing peers 

around the world.

In China's pursuit of high-quality development, a new round of scientific and technological revolution 

and industrial transformation are accelerating the emerging pattern of balanced development. After 

4 decades of development, the modernization level of the industrial chain and supply chain of the 

printing industry in China is continuously improving, enabling new printing models and in turn new 

business models. The 9th All in Print China 2022 will work together with outstanding equipment and 

equipment manufacturers in the global printing and packaging industry to enhance precision service 

capabilities and innovate in exhibition service models. This will in turn accelerate the supply-side 

reform and high-quality development of the printing industry in China, and help to build a broader 

in-depth international trade service platform.

We are looking forward to seeing you in Shanghai in 2022!
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马睿博 Marius Berlemann 
杜塞尔多夫展览（上海）有限公司 总经理

杜塞尔多夫展览（中国）有限公司 董事总经理
General Manager of Messe Düsseldorf (Shanghai) 

Co., Ltd.
Managing Director of Messe Düsseldorf China Ltd.

在全球疫情的巨大影响下，很高兴地看到中国国际全印展给整个行业按下了如此重要的

重启键。展会启用全新主题“新技术、新动能、新格局”,重塑亚洲印刷行业的未来，现已成

为中国、乃至亚洲印刷业最具影响力的展会之一。

“第九届中国国际全印展”将于2022年10月11-15日在上海新国际博览中心举办。即将

到来的2022年中国国际全印展将呈现8大主题展馆——覆盖更全行业领域，4大特色专区——

聚焦行业热点话题，4大特色功能——提升企业参展收益。预计将有超过1,300家企业参展，

展览面积超过120,000平米，展示行业内各个领域的最新产品和技术。

我衷心地感谢业内同仁对全印展一如既往地关注和支持！ 我坚信2022年的全印展一定能

再创辉煌！

We are very pleased that All in Print China will enable the industry to make such an important 

re-start of the business after the impact of the worldwide pandemic. Under the new theme of 

"New Technology, New Driver, New Pattern", the exhibition will shape the future of the printing 

industry and has become one of the most influential exhibitions in China as well as Asia. 

The 9th All in Print China will be grandly held on October 11-15, 2022 at Shanghai New 

International Expo Centre. The upcoming show will not only launch 8 brand new thematic 

pavilions which cover the whole industry, but will also present 4 highlight zones, focusing on 

the industry talent topics. Over 1,300 companies, occupying about 120,000 square meters of 

exhibiting area are expected to display the latest products and technologies in all aspects of 

the printing industry. 

I hereby express our sincere gratitude to all the consistent supporters to All in Print China. I 

believe that All in Print China 2022 will surely make unprecedented achievements!
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展馆主题规划

Pavilion Theme Plan

数字印刷馆：
了解数字印刷最新趋势、触摸数字

印刷最新应用。

印前及数字化馆：
展示领先的印前技术、及数字化生

产流程设备及器材。

综合印刷馆：
出版印刷和商业印刷的最新成果将

联合亮相。

印后加工馆：
带您步入印后加工4.0时代。

纸包装加工馆：
展示先进的纸包装加工工艺。

瓦楞包装专馆：
领略前沿的瓦楞包装技术解决方案。

标签产业专馆：
全球标签印刷最新成果集中展示。

印刷材料馆：
发现各类创新/环保的纸张、版

材、油墨。

Digital Printing Pavilion: 
Showcase the latest trends in and applications of digital 
printing.

Pre-press and Digitalization Pavilion: 
Showcase the leading pre-press technology and digital 
production process equipment.

Comprehensive Printing Pavilion: 
Unveil the latest achievements of publication printing 
and commercial printing.

Post-Press Processing Pavilion: 
Move post-press processing to Industry 4.0 and beyond. 

Paper Packaging Processing Pavilion: 
Showcase the advanced packaging paper processing 
technologies. 

Corrugated Packaging Pavilion: 
Experience the cutting-edge corrugated packaging 
technology solutions.

Label Industry Pavilion: 
Showcase the latest achievements of global label 
printing technologies.

Printing Materials Pavilion: 
Discover a full spectrum of innovative/eco-friendly 
paper, board, ink.

8大 主题展馆 全领域覆盖
Eight Theme Pavilions Covering all Aspects
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数字印刷
Digital Printing

印前及数字化
Pre-press and Digitalization

印后加工
Post-press Processing

纸包装加工
Paper Packaging Processing

综合印刷
Comprehensive Printing

瓦楞包装
Corrugated Packaging

标签产业
Label Industry

印刷材料
Printing Materials

展馆布局图
Hall Assignment
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印刷梦工厂：
专区立意“拓边界、开眼界”，从产业
的边界向外看，向关联的上下游领域
看，从智能制造、绿色环保材料、数字
信息技术、创意设计等角度，帮助印刷
企业了解新技术、新应用、新理念。

纸张及特殊材料专区：
全新升级，为印刷包装企业和承印材
料、包装材料生产商搭建贸易对接平
台，云集国内外知名品牌，满足观众一
站式采购需求。

油墨及创新材料专区：
专区邀请国内外众多专注于油墨及创新
材料的企业参展，集中展示各类创新，
环保的油墨、纸张、版材等印刷包装耗
材。为观众提供高效、精准的一站式商
贸平台，同时帮助参展企业开拓市场，
直面订单。

印刷包装产教融合专区：
印刷包装产教融合专区，将印刷包装行
业和教育密切结合，为企业和学校提
供深入的产教融合平台，通过现代人
才培养模式，培育更多高质量印刷职业 
人才。

Innovation Factory: 
The special area is intended to "expand the boundaries and open 
the horizons", looking outward from the boundaries of the industry 
to the related upstream and downstream fields, helping printing 
enterprises understand new technologies, new applications and 
new ideas from the perspectives of intelligent manufacturing, 
green materials, digital information technology, creative design, etc.

Paper and Special Materials Zone: 
AIP 2022 upgrades completely for building a business 
matchmaking platform for printing and packaging enterprises, 
substrates and packaging material manufacturers, gathering 
famous brands from home and abroad to meet the one-stop 
purchasing needs of visitors.

Ink and Innovative Materials Zone: 
This Zone will bring together a number of domestic and 
international enterprises specializing in inks and innovative 
materials to showcase innovative eco-friendly ink, paper, board 
and other printing and packaging consumables. It aims to 
provide visitors with an efficient one-stop business platform, 
while helping exhibitors to open up the market.

Printing and Packaging Industry-Education 
Cooperation Zone: 
This Zone brings together the printing and packaging industry 
and the education sector to provide enterprises and universities 
with an in-depth platform for integration of production and 
education, with an aim to incubate more high-quality printing 
professionals via modern talent training models.

4大 特色专区 聚焦行业热点
4 Special Zones Focusing on Industry Hotspots
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展会创新服务

Service Innovation

New Product Launch Event to Offer Comprehensive Insights 
on Current Industry Trend and Business Opportunities

新品集中首发
洞悉趋势把握商机

年度行业盛事  大牌展商云集
新品集中曝光  促发创新井喷

This top industry event will bring 
together hundreds of new and returning 
exhibitors to launch new products

Star Buyers Services at All in Print星级买家服务计划

为更好地服务星级客户，提供专业的一站式高效采购服务，2022全印展“星级买家服务计划”继续升

级，帮助买家和展商实现精准、快速对接。星级买家团由年产值不小于2000万元人民币的大型企业管理者

组成，主办方根据买家需求制定个性化观展路线和专属的技术产品对接会，帮助买卖双方精准匹配需求、

达成交易。

With an aim to better serve our star customers and provide professional one-stop procurement services, All 

in Print 2022 launched the "Star Buyers Service Plan" to help accurately and rapidly match the buyers and 

exhibitors. The star buyers group is composed of managers of large enterprises with an annual output value 

of not less than RMB 20 million. The organizer has developed a personalized exhibition route and exclusive 

technical product match-making meeting according to the needs of buyers to help buyers and sellers 

accurately match their needs and get transactions concluded.
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All in Print Cloud云上全印展

365日全天候在线展览
海纳千家设备及耗材供应商
助您高效采购、精准对接

This 24/7 onl ine exhibit ion br ings together 
thousands of equipment and consumable suppliers 
to promote efficient procurement and most valuable 
and precise interaction

贸易大厅
千家品牌齐聚云端  最全最新线上产品库

分类清晰精准匹配  实时互动更多商机

直播大厅
产品视频介绍核心亮点  细分领域尖货同台竞技

系列论坛追踪工艺创新  海外对接释放外贸需求

Virtual Expo
Thousands of brands are brought together on the cloud to bring 
you with the most complete and latest online product library
Clear categorization helps to accurately match demand. Real-time 
interaction will bring more business opportunities 

Live Broadcast
Product videos are created to showcase the specific products and 
features. You will be enjoying the pleasure of watching the world's top-
notch goods in subdivisions compete.
A series of online forums will keep you updated with process innovation

1200+展品数量
Exhibits

120+展品视频
Exhibit Videos
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The match-making conference aims to help overseas buyers to solve the practical difficulties in 

physically come to the exhibition in the global pandemic and allow for more opportunities to create 

meaningful connections. With an aim to meet the needs of overseas procurement, All in Print China 

has launched a series of online overseas match-making conference since 2020 to send targeted 

invitations to industry associations/institutions all over the world. With the goal of maximizing the effect 

of online match-making, All in Print selected Chinese manufacturing representative exhibitors in the 

direction of smart packaging, post-press, digital pre-press, and consumables to participate in the 

online promotion to instantly connect them to global buyers through All in Print on the cloud.

为解决疫情之下海外买家难以前来观展的实际困

难，帮助展商对接海外采购需求，全印展2020年起

推出“线上海外对接会”，向全球的行业协会/机构

发出定向邀约，并围绕最大程度提升线上配对效果目

的，甄选出智能包装印后、数字印前与耗材方向的中

国制造代表展商参与线上推介，通过云上全印展与全

球买家实现即时对接。

“技术大咖说”系列直播
“Tech-Savvy Talk” live broadcast series

 “市场洞察”系列直播
"Market Insights" live broadcast series

 “应用大咖秀”系列直播
"Application-Savvy Show" live broadcast series 

“大咖探展”展期直播
"Exhibition from Savvy’s View" live broadcast

云上全印展重磅活动
Events of All in Print Cloud

在线系列直播 The Live Series

线上海外对接会 Online Match-making Conference with Overseas Buyers
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Effective global marketing will make it easier than ever to 
connect with international visitors

全球强势推广 
链接海外买家需求

扩容国际媒体宣传渠道
International Medias

推广渠道：
海内外专业媒体

自媒体矩阵

社交媒体

大数据营销

电子直邮

行业协会/商会

线下推广活动

社群推广

商贸配对

杜塞尔多夫全球网络

Promotion Channels: 
Media

We-Media

Social Media

Big Data Marketing

EDM

Associations

Offline Events

Community promotion

Match-making

Global Network of Messe Düsseldorf
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高端同期论坛

Concurrent Forums

贯穿全产业链的多场同期高端论坛 拓展行业视野 凝聚头部人脉
High-end forums throughout the entire industry chain are organized to expand industry 
horizons and create meaningful connections

全印展新技术发布会
汇聚重量级供应商，发布引领行业未来

发展的创新技术及解决方案。

“数字印刷在中国”技术高峰论坛
聚焦数字印刷技术的最新发展与应用，

碰撞未来数字印刷赛道的研判与思考。

全球标签高峰论坛
为亚洲标签行业搭建技术交流平台，推

动标签工艺创新发展。

亚洲标签大奖颁奖典礼
久负盛名的亚洲标签行业“奥斯卡”，

汇聚实力标签领军企业。

All in Print New Technology Conference
Important suppliers are brought together to release 
innovative technologies and solutions that will lead the 
industry's future development.

Digital Printing in China Technology Summit
This forum will focus on the latest development and 
application of digital printing technologies, offering insights 
on the digital printing development in the future.

Global Labeling Summit
The forum aims to build a technology exchange platform 
for the Asian label industry and promote the innovation 
and development of label technologies.

Asia Label Awards Ceremony
This is the prestigious "Oscar" of the Asian label industry 
that brings together important label leaders.
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“中国国际全印展”是中国印刷和造纸技术行业最重要的展览活动 

之一。  在2022年的展会现场，我们将再次组织德国展团，展示以“德国制造”

为特色的机器、零部件和服务。

All in Print China is one of the most important events on printing and paper 

technology in China. In 2022, we will again be present with a German Pavilion 

and present machines, components and services under the "Made in Germany" 

quality mark.              

Sven Breitung
德国机械设备制造业联合会 印刷及造纸技术顾问
Consultant of VDMA Printing and Paper Technology

中国国际全印展是中国最好的展览之一。 自2003年成立以来，我从未

有一次错过全印展。祝愿第九届中国国际全印展顺利举办。我会在现场与您 

相见。

AIP is one of the best shows in China. I never missed it since its inception in 

2003. Best wishes to 9th AIP on 11-15 October, 2022.

I am coming to see you there.

Kamal Chopra
世界印刷及传播论坛 主席
全印度印刷商联合会 会长

Chairman of World Print & Communication Forum 
President of All India Federation of Master Printers

行业同仁寄语

Message from Peers
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在全球疫情肆虐之际，2022中国国际全印展的举办，将对振兴全球印刷

业至关重要。菲律宾印刷行业协会将组织一个规模庞大的代表团来参加这个

让人激动人心的盛事。 

In the midst of the prevailing pandemic, it is very significant that "2022 All in 

Print" is looking for ways to reinvigorate and re-energize the printing industry 

through its very interesting international printing show that will be held in 

Shanghai, China. 

The Philippines will certainly assemble a big delegation to attend this very 

interesting and exciting event. 

John L. Choa 
菲律宾印刷行业协会 名誉会长兼秘书长
President Emeritus & Secretary General of Printing Industries 
Association of the Philippines, Inc.

欢迎相聚2022年中国国际全印展。我非常期待全印展为疫情后的全球印刷

包装行业带来增长和发展的希望。同时期盼中国国际全印展一如既往地为展示全

球印刷包装行业的进步、变化和发展趋势提供一个优秀的平台。

Welcome to All in Print 2022. I highly expect it will give hope for growth and 

development to the global printing and packaging industry after the Pandemic. 

I also anticipate All in Print will offer a great venue for making progress, changes 

and trends in the global printing and packaging industry as always.

Sunjin Oh
韩国包装协会 高级董事总经理

Senior Managing Director of Korea Packaging Association INC.
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聚焦全球印刷专业盛会 

引领行业迈向创新格局

衷心祝贺第九届中国国际全印展圆满成功

Curating a renowned global platform for printing professionals

Leading the industry to the dawn of a new era

Sincerest congratulations on the success of the 9th All in Print China

中国国际全印展由第一届至今，迭创佳绩，享誉国际。香港印艺学会作

为全印展的支持机构，全力支持展会举办。我们将安排代表团参观，共享行业

信息和作品展览。诚意邀请各位同业一起共创壮举，盼望可以和你们相约在 

上海。

I believe that the All in Print China this year can go from strength to strength 

and build a brighter future.This is our honor to become the supporting 

organization for the event and we will never miss the chance to share the 

knowledge within the industry. I would like to wish the 9th All in Print China a 

great success and we invite all of you to join this event.

梁兆贤 Jackson Leung
香港印刷业商会 会长
Chairman of The Hong Kong Printers Association

马楚力 Alex Ma
香港印艺学会 主席

Chairman of Graphic Arts Association of Hong Kong
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立足中国、放眼世界、引领行业，预祝2022年第九届全印

展圆满成功！              

I wish the 9th All in Print China 2022 a crowning success in leading the industry 

development by thinking globally and acting locally.

张根祥 Genxiang Zhang 
中国印刷技术协会 顾问
北京印刷联谊会 名誉理事长 
Consultant of the Printing Technology Association of China
Honorary Chairman of Beijing Printing Association

引领行业创新发展、推动产业技术变革、促进行业转型升级。

To lead the innovation and development of the industry, promote the industrial 

technological transformation and the transformation and upgrading of the 

printing industry.

沈剑毅 Jianyi Shen 
上海市印刷行业协会 会长

上海印刷（集团）有限公司 总经理
President of Shanghai Municipal Printing Industry Association

General Manager of Shanghai Printing (Group) Co., Ltd. 

中国国际全印展作为覆盖印刷全产业链的专业化展会，已经形成了很好的品

牌效应，是国内外印刷技术发展的风向标和晴雨表。我们翘首期盼2022年全印

展的到来，并将一如既往地关注、支持全印展。同时，衷心地祝愿全印展不断创

新，持续发展，引领行业，再创辉煌！

As a professional exhibition covering the entire printing industry chain, All in Print 
China has had a very good brand effect and is a weather vane and barometer 
for the development of printing technology both at home and abroad. We look 
forward to the unveiling of All in Print 2022, and will continue to support All in Print. 
Meanwhile, I sincerely wish All in Print will innovate and develop continuously to 
lead the industry and make more splendid achievements!

钱薇 Wei Qian
中国印刷技术协会 副理事长
江苏省印刷行业协会 会长
Vice President of the Printing Technology Association of China
President of Jiangsu Provincial Printing Industry Association
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提振行业信心，共筑行业发展。衷心希望全印展取得圆满

成功，为推动中国印刷业高质量发展做出更大贡献！

Boost industry confidence and promote the development of the industry. I wish 

the All in Print a great success in promoting the high-quality development of the 

printing industry in China!

侯维佳 Weijia Hou
辽宁省印刷协会 会长 
辽宁新华印务有限公司 党委书记、总经理
President of Liaoning Provincial Printing Association
Secretary of the Party Committee and General Manager of Liaoning 
Xinhua Printing Co., Ltd.

聚焦“新技术”，把握“新机遇”。

2022第九届中国国际全印展将引领中国印刷行业创新突

破、融合发展新高度！

Focusing on "new technologies" and "new opportunities".

The 9th All in Print China 2022 will lead the innovation and breakthrough of the 

printing industry in China to a higher level of integration and development!

卢贤恩 Xianen Lu
湖北省印刷协会 秘书长

Secretary-General of Hubei Provincial Printing Association

这里，汇聚着全球印刷业最先进的设备、最精湛的工艺、最适宜的材料、

最执着的匠人和最坚韧的创业者。感谢全印展，致敬行业同仁！

All in Print brings together the most advanced equipment, the most exquisite 

technologies, the most suitable materials, the most persistent craftsmen and the 

most tenacious entrepreneurs in the global printing industry. Thanks to All in Print!

王长春 Changchun Wang
山东省印刷协会 理事长
President of Shandong Provincial Printing Association

18

第九届中国国际全印展 All in Print China 2022



非常感谢主办方的诚挚邀请，也很期待通过本届展会能和更多的优秀企业

交流学习，预祝本届全印展再创佳绩，更创辉煌。

I am grateful to the organizer for their sincere invitation, and I look forward to 

connecting with more outstanding enterprises through this event. I wish All in 

Print China 2022 to achieve magnificence once again.

伴随着疫情的考验，经济发展进入新时代，中低速增长成为新常态，企业

增长遭遇新挑战。

理光，作为一家全球领先地位的数字印刷解决方案提供商, 非常感谢全印展

让企业可以在这里发生更多的商业契机。期待与各位精英在2022全印展邂逅，

共同探究印刷行业数字化的创新与变革！

Amid of the global pandemic, the economic development has entered a new 

era featured with a new normal of medium and low-speed growth and new 

challenges for enterprise growth.

As a global leading digital printing solution provider, Ricoh is grateful for the platform 

of All in Print China that offers enterprises with even more business opportunities.

Ricoh looks forward to meeting all the elites at All in Print China 2022 to explore the 

digital innovation and transformation of the printing industry with you!

大木雄次 Oki Yuji
富士胶片（中国）投资有限公司 印艺传播事业部总经理
General Manager of Graphic Systems division of Fujifilm (China) 
Investment Co., Ltd.

高方志 Fangzhi Gao
理光（中国）投资有限公司 生产型打印事业部总经理 
General Manager of Production Printing Business Unit, Ricoh (China) 
Investment Co., Ltd.

预祝2022全印展圆满成功！方正电子期待与行业同仁相聚盛会，共觅新商
机、共探新趋势、共谋新发展！
I sincerely wish the All in Print China 2022 a complete success! Founder 
Electronics looks forward to seeing industry peers in this great event to explore new 
business opportunities, discuss new trends, and seek new development together!

邵行 Xing Shao
北京北大方正电子有限公司 董事长、总裁

Chairman and President of Beijing Founder Electronics Co., Ltd.
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中国国际全印展2003年创办，在不断实践、探索与创新中已成为最具影响力

的行业盛会，也成为富士胶片商业创新（中国）向业界展示品牌实力和创新技术的

重要平台。二十年来，富士胶片商业创新（中国）在数字印刷发展进程中创造了一

个个里程碑。未来，我们将继续帮助企业解决经营问题、拓展新商机，推动中国印

刷产业的可持续发展。

In the past two decades, All in Print has become an important stage for Fujifilm 

Commercial Innovation (China) to showcase its brand strength and innovative 

technologies to the industry. It is also an important platform for Fujifilm Commercial 

Innovation (China) to gain insights on the cutting-edge trends of the industry 

and strengthen the connection with other printing enterprises. In the past two 

decades, Fujifilm Commercial Innovation (China) has also created milestones in its 

development of digital printing business, and has witnessed great achievements of 

All in Print China. In the future, Fujifilm Commercial Innovation (China) will continue 

to help enterprises solve business issues, expand new business opportunities, 

and promote the sustainable development of the printing industry in China while 

accelerating digital transformation.

田朝阳 Chaoyang Tian
富士胶片商业创新（中国）有限公司 (原富士施乐) 图像传播服务部总经理  
General Manager of Graphic Communication Service Department, 
Fujifilm Commercial Innovation (China) Co., Ltd. 

鲁希瑞 Cyril Ruiz-Moise
博斯特（上海）有限公司 总经理

General Manager of Bobst (Shanghai) Ltd.

中国国际全印展在印刷行业影响力很大，在2020年全印展，我们看到了业内

大部分知名品牌、遇到了大批来自不同领域的高质量客户。我们相信第九届全印

展将是一个很好的平台去结识客户、学习新技术、分享好想法。期待与你在2022

全印展相见！

All in Print China is a very influential exhibition in the printing industry. During 

the 8th All in Print China in 2020, we saw all major brands there. The exhibition 

was very professional, and we met a large number of high-quality clients from 

different segments, many of them showed interest to our products. On October 

11-15, All in Print China 2022 will be held again in Shanghai. We believe it will 

be a great platform for you to meet customers, learn new technologies and 

share good ideas. See you at All in Print China 2022!
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许顺安 Shunan Xu
天津长荣印刷设备股份有限公司（天津长荣科技集团股份有限公司） 副总裁
Vice President of Masterwork Machinery Co.,Ltd.

荟萃新科技，探索新动能！

长荣集团预祝第九届全印展圆满成功。

Showcase new technologies and explore new kinetic energy! Masterwork Group 

wishes the 9th All in Print a complete success.

让印刷成为荣耀，不忘初始之心，成功举办八届大展，高擎行业大旗。
中德集团衷心祝愿第九届全印展如火如荼，我们共同演绎精彩！
I look forward to applauding the remarkable achievements the printing 
industry will made in the near future. Let’s stay true to our original aspiration 
to hold a successful event of the 9th All in Print. Sino-German Group sincerely 
wishes the 9th All in Print a great success! I am confident that with concerted 
efforts, we will witness a successful splendid and unforgettable All in Print!

蒋元雷 Yuanlei Jiang
中德集团 董事长

Chairman of Zhongde Group

2022年，联强集团j将连续第九次参加全印展。集团成员企业和战略合作企业
将在2000多平米的联合展区上，为国内外新老客户和行业协会展示具有行业领先
技术优势的纸袋机、糊盒机和智能印后装钉设备等印后包装最新产品。联强集团
会一如既往地支持中国国际全印展，积极推动印刷行业持续健康发展。衷心祝愿
中国国际全印展越办越好！
UP Group has maintained a good cooperative relationship with All in Print since 
our participation in the first All in Print China in 2003. 
Next year will be the 9th time that UP Group will participate consecutively in 
All in Print. UP's member enterprises and strategic cooperative enterprises will 
showcase their latest paper bag machines, folder gluers and intelligent post-
printing and stapling equipment with industry-leading technology advantages for 
new and old customers and industry associations both at home and abroad on 
a joint exhibition area of more than 2,000 square meters.
I sincerely wish the 9th All in Print China a complete success!

黄伟 Wei Huang
联强集团 理事长
Chairman of UP Group
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全印展——客户的淘金池，商家的交流会。希望

全印展越办越好。

All the Print is an ideal platform for both customers and merchants. I wish All in 

Print an even bigger success in the years to come.

林国平 Guoping Lin 
国望集团 董事长 
Chairman of Guowang Group

炜冈携新设备、新未来，祝第九届中国国际全印展辉煌耀眼，谱写崭新
绚丽华章。
With new equipment and a new future, Weigang wishes the 9th All in Print 
China will continue to brim with vigor and vitality.

周炳松 Bingsong Zhou
浙江炜冈机械股份有限公司 董事长

Chairman of Zhejiang Weigang Machinery Co., Ltd.

感谢全印展组委会同志们多年来认真、细致、专业的工作！祝第九届全印展
圆满成功！
Thanks to the Organizing Committee of All in Print for their meticulous and 
professional work over the years! I wish the 9th All in Print a complete success!

郑斌 Bin Zheng
深圳精密达智能机器有限公司 董事长
Chairman of Shenzhen JMD Machinery Corp., Ltd. 
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2021.3.4-6  

2021.5.26-27  

2021.6.23-27  

2021.6.24  

2021.7.7-8  

2021.7.14-17  

2021.9.24  

2021.9.24  

2021.9.28  

2021.10.14  

2021.12.2  

2021.12.7-8  

2022.3.4-6  

2022.3-6  

2022.4.13  

2022.4.14-15  

2022.4.20-22  

2022.6-10  

2022.6-10  

2022.7  

2022.7.13-15  

2022.9  

2022.9.1-2  

第二十七届华南国际印刷工业展览会—广州

第十二届中国国际标签技术发展论坛—苏州

第十届北京国际印刷技术展览会—北京

第九届中国国际全印展新闻发布会（线上同步直播）—北京

上海国际奢侈品包装展—上海

中国国际瓦楞展—上海 

“云上全印展上新季”开幕—线上

全印展直播间“挖掘后疫情时代标签数字印刷增长点”直播—线上

全印展直播间“精品包装应用趋势汇”直播—线上

2021“数字印刷在中国”技术高峰论坛—天津

全印展直播间“LED-UV轮转胶印技术 引爆书刊印装技术变革”直播—线上

2021全国印刷经理人年会—武汉

第二十八届华南国际印刷工业展览会—广州

2022标签行业品质提升示范行—广州、重庆等地

2022“高速喷墨在中国”线上论坛—线上

上海国际奢侈品包装展—上海

2022中国国际纸包装全能论坛暨纸包装全产业链解决方案演示会—温州

2022云上全印展上新季—线上

2022云上全印展海外对接会—线上

2022中国国际全印展预展发布会—上海

2022WEPACK世界包装工业博览会—深圳

2022中国国际全印展大咖探展预热系列直播—线上

2022印刷包装产业经济论坛暨全国印刷经理人年会—合肥

All in Print Promotion Footprint

2021~2022
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March 4-6, 2021  

May 26-27, 2021  

June 23-27, 2021  

June 24, 2021  

July 7-8, 2021  

July 14-17, 2021  

September 24, 2021  

September 24, 2021  

September 28, 2021  

October 14, 2021   

December 2, 2021  

December 7-8, 2021  

March 4-6, 2022  

March-June, 2022  

April 13, 2022  

April 14-15, 2022  

April 20-22, 2022  

June-October, 2022  

June-October, 2022  

July, 2022  

July 13-15, 2022  

September, 2022  

September 1-2, 2022  

The 27th South China International Exhibition on Printing Industry—Guangzhou

The 12th China International Label Technology Development Forum—Suzhou

The 10th Beijing International Printing Technology Exhibition—Beijing

Press Conference of the 9th All in Print China (online live broadcast)—Beijing

LUXE PACK—Shanghai

SinoCorrugated—Shanghai

Opening Ceremony of "All in Print New Product Launch on the Cloud"—Online

"Exploring the Growth Points of Label Digital Printing in the Post-Pandemic Era" 
live broadcast at the All in Print Live Broadcast Room—Online

"All in Print Premium Packaging Application Trends" live broadcast—Online

"Digital Printing in China" Technology Summit Forum—Tianjin

All in Print Live Broadcast Room “LED-UV Offset Printing Technology Inspires 
Book Printing Technology Reform"—Online

National Printing Managers Annual Meeting—Wuhan

The 28th South China International Exhibition on Printing Industry—Guangzhou

Labeling Industry Quality Improvement Demonstration Tour—Guangzhou,  
                                                                                            Chongqing, etc.

"High Speed Inkjet in China" Online Forum—Online

LUXE PACK SHANGHAI—Shanghai

CIPP 2022—Wenzhou

All in Print New Product Launch on the Cloud—Online

Online Match-making Conference—Online

Preview Launch Conference of the All in Print China 2022—Shanghai

WEPACK World Expo of Packaging Industry—Shenzhen

Warm Up Series Live of the All in Print China 2022—Online

Printing and Packaging Industry Economic Forum & Chnia  Printing Manager 
Annual Conference—Hefei
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国内展商请联系:
For domestic exhibitors, please contact

国际展商请联系:
International exhibitors, please contact

项目管理 Project manager

尹航 先生 Mr. Ivan Yin
电话 Tel: 86-10-8827 5766
电邮 Email: yinhang@keyin.cn

项目管理 Project manager

杨俊 女士 Ms. Jun Yang
电话 Tel: 86-21-6169 8334
电邮 Email: jun.yang@mds.cn

展商服务 Exhibitor Service

展商服务 Exhibitor Service

北京 Beijing

华东 Huadong

华南 Huanan

中国印刷技术协会  The Printing Technology Association of China

王聪媛 女士 Ms. Kathy Wang
电话 Tel: 86-10-8827 5809
电邮 Email: wangcongyuan@keyin.cn

顾怡然 女士 Ms. Kathy Gu
电话 Tel: 86-21-6169 8323 
电邮 Email: kathy.gu@mds.cn

刘珍 女士 Ms. Jane Liu
电话 Tel：86-21-6873 3062
电邮 Email：liuzhen@keyin.cn

孙宏堃 先生 Mr. Hongkun Sun
电话 Tel: 86-10-8827 5806
电邮 Email: sunhongkun@keyin.cn

王赫然 女士 Ms. Heran Wang
电话 Tel: 86-10-5936 1480
电邮 Email: wangheran@chinaprint.org

方雪原 先生 Mr. Xueyuan Fang
电话 Tel: 86-10-8827 5788
电邮 Email: fangxueyuan@keyin.cn

王会英 女士 Ms. Huiying Wang 
电话 Tel: 86-10-8827 5756
电邮 Email: wanghuiying@keyin.cn

庄园 女士 Ms. Manor Zhuang
电话 Tel: 86-21-6169 8352 
电邮 Email: manor.zhuang@mds.cn

张璐 女士 Ms. Lu Zhang
电话 Tel: 86-10-8827 5739
电邮 Email: zhanglu@keyin.cn

田玉凤 女士 Ms. Yufeng Tian 
电话 Tel: 86-10-8827 5732
电邮 Email: tianyufeng@keyin.cn

曹冰冰 女士 Ms. Bingbing Cao 
电话 Tel: 86-10-8827 5799
电邮 Email: caobingbing@keyin.cn



中国印刷技术协会

The Printing Technology Association of China

中国印刷科学技术研究院

China Academy of Printing Technology

杜塞尔多夫展览（上海）有限公司

Messe Düsseldorf (Shanghai) co.,Ltd.

The Printing Technology Association of China
中国印刷技术协会

Beijing Keyin Media & Culture Co.,Ltd.
北京科印传媒文化股份有限公司

Messe Düsseldorf (Shanghai) Co.,Ltd.
杜塞尔多夫展览（上海）有限公司

Shanghai Printing Trade Association
上海市印刷行业协会

Messe Düsseldorf GmbH
杜塞尔多夫展览集团公司
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